


            VERZOEK OM INLICHTINGEN VAN HET COLLEGE  

(artikel 41 Reglement van orde voor de gemeenteraad) 

Schriftelijke vragen ingediend door Anneke Lubbers, namens de PvdA fractie. 

Datum: 16-02-2020 

Onderwerp: Aanleg Tiny Forest op locatie Zevenhuizerweg/Boslaan 

 

Betreft: Aanleg Tiny Forest op locatie Zevenhuizerweg/Boslaan 

 

Geacht College, 

Begin april 2019 hebben wij de suggestie gedaan om mee te doen aan een project van 
het IVN, betreffende de aanleg van een Tiny Forest. 
U liet toen weten: “De ontwikkeling van de Tiny Forest is ons bekend en steeds meer 
gemeenten doen eraan mee. Het is een leuk project met een groot sociaal aspect. 
Wij hebben momenteel in Eelde ook een locatie in beeld waar dit mogelijk gerealiseerd 
zou kunnen worden, op de hoek van de Zevenhuizerweg met de Boslaan”. 
 
Op 22 januari hebben wij wederom technische vragen gesteld over de voortgang van dit 
project. 
U liet toen weten: “het bosje dennenbomen op de hoek Zevenhuizerweg/Boslaan is nog 
niet gekapt. De vergunning is wel verleend en er zijn recent 2 bezwaren ontvangen 
omdat men bang is voor lichtinval van het voetbalveld. De bezwaren moeten nog 
behandeld worden. Dit bosje stond echter al een jaar of 2 op de planning om te kappen 
want de bomen zijn aangetast en sterven af. Veiligheid gaat hier dan ook in het geding 
komen. Aangezien deze plek dan vrij zou komen, is deze plek toen in beeld gekomen om 
aan te planten met de eerste Tiny Forest”. 
 
Dit antwoord bevreemd de fractie van de PvdA ten zeerste. 
Wij vinden het nogal bizar dat een bos wordt gekapt om ruimte te maken voor een Tiny 
Forest. 
Wat is namelijk een Tiny Forest? Het zijn minibossen met de oppervlakte van een 
tennisbaan. Een dergelijk bos is ‘een prettige plek voor vlinders, vogels, bijen en kleine 
zoogdieren, maar ook voor mensen. Kinderen leren in het buitenlokaal over de 
Nederlandse natuur en buurtbewoners ontmoeten elkaar hier. De bossen stimuleren 
bovendien biodiversiteit en helpen bij het klimaatbestendig maken van gemeenten. 
 
Al in februari 2019 hebben we vragen gesteld over het beleid met betrekking tot de 
herplantplicht binnen de gemeente Tynaarlo.  
Uit uw antwoord begrijpen we dat een vergunning geweigerd mag worden als het 
getoetst is aan de APV, te weten als de leefbaarheid van de omgeving is het geding is. 
Gezien de bezwaren tegen de bomenkap (lichtinval van het voetbalveld) menen wij dat 
dit het geval is en dat er dan sprake moet zijn van een herplantplicht. 
 



 
Naar aanleiding van bovenstaande heeft de fractie van de PvdA de volgende vragen: 
 

1. Bent u het met ons eens dat er in het geval van de bomenkap aan de hoek 
Zevenhuizerweg/Boslaan een herplantplicht bestaat? 
 

2. Bent u het met ons eens dat dit geen geschikte locatie is voor een Tiny Forest? 
(gezien bovenstaande omschrijving). 
 

3. Bent u bereid om een meer geschikte locatie te zoeken voor een Tiny Forest die 
meer recht doet aan de uitgangspunten hiervoor? Zoals in de buurt van een 
school? 

 
 
 
Namens de fractie van de PvdA. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Anneke Lubbers, raadslid 
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